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Status på vejene i OF Møllehøj 

Ideer og status til information på  

Generalforsamling 23. marts 2014 



Fakta om vejene 

• 4,3 km stamveje 

• I dag bruger vi ca. 30.000 kr. om året på veje 

 

 



2 hovedudfordringer 

Hastighed 

• Der køres for stærkt 

• Skiltning kan forbedres 

• Støv 
– Støvet er sundhedsskadeligt 

– Giver støvgener for naboer til 
vejene 

• Jordforurening 

Vejbelægning 

• Mange huller 
– Især ved vejkryds 

– Især steder hvor der 
accelereres og bremses 

• Vejbelægning bliver bredere 
og højere 

• Problemer med 
vandafledning ved skybrud 



Hvordan løser vi så udfordringerne 
med hhv. vejbelægning og 

hastighed? 



Vejbelægning 

• Fjernelse af nuværende lag med 
genbrugsasfalt og kørsel til kommunen  har 
Colas anslået en pris på ca. 1 million kr. ekskl. 
moms. 

• Det giver ikke mening at fræse vejene op og 
lægge dem igen iflg. Colas, da det vil give 
samme resultater med huller. 

 



Hastighed 

Daluiso-tilbud på 15 km/t-skilte 

Beskrivelse 8 stk. 15 km/t-skilte inkl. nedgravning 

Fordele Synliggørelse af farten 

Pris 17.500 inkl. moms 



Hastighed 

GN Road-tilbud på vejbump 

Beskrivelse 23 vejbump til grusbelægning 

Fordele 20 km/t vejbump – effektiv fartnedsættelse 

Pris 300.000 kr. inkl. moms/13.000 pr. stk. inkl. moms 



Hastighed 

Gummitrafikbump 

Beskrivelse Vejbump i gummi – totalbredde 3 m. Kræver fast underlag. 

Fordele Fleksible 

Pris Ca. 5.000,- pr. stk. inkl. moms ekskl. fast underlag 



Lovgivning 

• Vejbump kræver belysning 

• Der skal indsendes ansøgning til Politiet 

 



Vejudvalget arbejder videre med… 

• Hvor brede skal vores veje være? 

– Nogle veje er op til 7 meter bredde, bør disse 
indskrænkes til 4? 

– Sætte sten, træer og buske hvor vejene er for 
brede 

• Alternative former for 
hastighedsbegrænsninger f.eks. vha. porte og 
blomsterkasser. 

 


